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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Max Elger (S)

2021/22:513 Kryptovalutor

Intresset för kryptovalutor har exploderat de senaste åren. Priset på flera av de 
populäraste kryptovalutorna har stigit flera hundra procent bara i år, och nya 
kryptovalutor lanseras löpande. Den explosionsartade utvecklingen är dock inte 
bekymmersfri, snarare tvärtom. Enbart miningen av bitcoin beräknas snart 
förbruka lika mycket el som hela Sveriges samlade elförbrukning. Detta är 
elektricitet som bättre behövs för den gröna omställningen. Vidare vet vi att 
kryptovalutor också är populära bland kriminella som användning för 
penningtvätt med mera.

I Sverige finns det varken specifik reglering avseende saluföring av 
kryptovaluta eller krav på hur kryptovaluta ska användas eller utvecklas. EU 
har dock påbörjat arbete med att ta fram reglering på området.

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Max Elger:

 

På vilket sätt anser statsrådet att en reglering på området bör ta hänsyn till 
riskerna med penningtvätt och den stora elförbrukningen?

………………………………………

Ulla Andersson (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-08
Besvaras senast
2021-12-15 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


